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ZÁPIS ZE SCHŮZE RADY ŠKOLY ZŠ JANSKÉHO 

Datum konání schůze: 16.10.2018, 17:00 – 18:30, ředitelna 

 

Složení školské rady 

Zástupci nezletilých žáků: Jana Shweiki, Ing. Pavel Němec 

Zástupci školy: Mgr. Marcela Kolářová, Mgr. Renata Ulvrová 

Zástupci zřizovatele: Miloš Drha, Ing. Jan Zeman, CSc.  

 

Nepřítomni: Ing. Jan Zeman, CSc. (omluven)  

Host: Mgr. Jan Havlíček (ředitel školy) 

 

 

I. Program 

 
1. Přivítání členů rady 

 

Sešlo se šest členů Školské rady (kvórum: nadpoloviční většina všech 

členů Školské rady). 

 

2. Projednání výroční zprávy o činnosti základní školy za 

školní rok 2017/2018 

 
- Výroční zpráva byla jednohlasně schválena 
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3. Zhodnocení finanční situace školy, rozpočet 
 

- Finanční rozpočet pro školu na kalendářní rok 2019 byl schválen 

 

 

4. Koncepční zájem rozvoje školy 

-    propagace školy   

     -    přijetí většího počtu žáků do prvních ročníků 

(schůzka s ředitelkami MŠ, propagační brožury, akce pro 

předškoláky 1x za měsíc atd.) 

 

- pro 2. stupeň – projektová výuka (větší zapojení)  

 

     5. V řešení 

   -    Správce areálu školy -  částečně vyřešeno 

- Renovace IT techniky – 50 nových počítačů již škola získala z 

ČSOB. Plán renovace počítačové učebny, pro kterou jsou 

počítače již připraveny. Škola získala 40 dalších počítačů na 

vybavení druhé IT učebny.  

 

- IT pracovník a zajištění školy – škola navázala spolupráci s IT 

techniky, kteří renovují počítačovou síť po celé škole a technicky 

učebnu IKT. Škola plánuje zakoupit licenci Office do všech tříd. 

Bude k dispozici žákům i rodičům.  

 

- Odbornou i multifunkční učebnu - řeší výzva 37. Byl navržen 

plán na multifunkční učebnu chemie, přírodopisu, počítačové 
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učebny, klubíku a knihovny. Plán realizace je do konce 

kalendářního roku 2019 

 

- Hřiště pro družinu – plánem je vytvoření dětského hřiště 

z použitých pneumatik pro menší i větší děti. Renovace hřiště je 

v plánu jako celoškolní projekt – malování her na zem, zapojení 

rodičů i žáků školy. Realizace hřiště je rozjednaná s plánem 

dokončení na jaře 2019. Od rodičů vybrán a úřadem schválen 

sponzorský dar ve výši cca 45.000Kč.  

 

- Moderní vyučovací metody - výhledově se škola zapojí do 

environmentálního projektu naučné stezky v Prokopském údolí.  

 

- Návrh na zřízení sportovního centra např. sportovní haly, 

bazénu v nevyužitých částech školního pozemku – reakce na 

zprávy zachycené z dění kolem radnice Prahy 13. Stále v řešení.  

 

- Školení učitelů – učitelé absolvují školení ze šablon, výzev i 

z osobní iniciativy. Vzdělávání učitelů škola podporuje a  hradí.  

 

- Školní kroužky – Veletrh kroužků plánován na další rok. Kroužky 

se již platí pouze přes účet.  

 

- Úklid školního pozemku – plánován na březen. Škola si půjčuje 

nářadí a objednává kontejner. Účastnit se mohou i rodiče. Pan 

ředitel se žáky prořeže stromy a keře na školním pozemku. 

Zažádáme na úřad o profesionální zahradnické služby.  
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6. Potřeba řešit 

 
- Rekonstrukce schodů při vstupu do školy před školním 

podchodem. Schody jsou rozpadlé. V kompetenci magistrátu. 

 

- Havarijní stav školní kuchyně – vyžaduje kompletní 

rekonstrukci, problémy jsou zejména se vzduchotechnikou. 

Rekonstrukce kuchyně v následujícím roce není v plánu. Letos 

byla kuchyň vymalována.  

 

- Vzrostlý strom v blízkosti vchodu do pavilonu tělesné výchovy: 

strom je nezbytně potřeba pokácet, jelikož jeho kořeny zvedají 

a deformují nedaleký betonový chodník a pravděpodobně 

zasahují i pod samotnou budovu, což je značné riziko.  

 

- Špatný stav parket v tělocvičně:  potřeba renovace, tento 

problém je řešen na Radě školy již od roku 2014 – do tělocvičny 

zatékalo, což ničilo podlahovou krytinu. Oprava provedena.  

 

- Velmi špatný stav dlažby u tělocvičen: také řešeno na Radě 

školy opakovaně od roku 2014. Problém stále trvá.  

 

 

- Odborná učebna chemie – místnost je v havarijním stavu a není 

možné ji využívat – vyžaduje též kompletní rekonstrukci. Žádost 

v rámci výzvy 37 o revitalizaci učebny  podána – čeká se na 

schválení 
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- Elektřina – nutná revize elektřiny v celé škole (staré rozvody, 

výpadky proudu atd.). Stále v řešení. Provedeny částečné 

opravy.  

 

7.     Co se podařilo 

- Renovace IT techniky – 50 nových počítačů již škola získala z 

ČSOB. Plán renovace počítačové učebny, pro kterou jsou 

počítače již připraveny. Škola získala 40 dalších počítačů na 

vybavení druhé IT učebny.  

 

- Školení učitelů – učitelé absolvují školení ze šablon, výzev i 

z osobní iniciativy. Vzdělávání učitelů škola podporuje a  hradí.  

 

- Zapojení školy do výzvy OPVVV č. 21 PRIMAS – pro děti 

s odlišným mateřským jazykem. Škola získala multikulturní 

koutek s přenosnou interaktivní tabulí, robotickými 

stavebnicemi a čtyřmi laptopy s výukovými programy. Součástí 

je také koberec, čtyři lavice a několik polic. 

 

- Škola je zapojena do šablon - peníze z EU na vzdělávání 

pracovníků. Učitelé absolvují řadu školení. Probíhá také 

doučování žáků ohrožených školním neúspěchem a doučování 

cizinců.  

 

 

- Zápis – byly otevřeny dvě první třídy  

 

- Klub přátel školy – klub založen začátkem školního roku. 

Členem klubu se může stát kdokoliv z rodičů a pomoci s realizací 
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některých výše zmíněných plánů, např. organizování 

volnočasových aktivit pro rodiče a žáky školy.  

 

- Projekt „Osudové osmičky“ ke dni Vzniku republiky – sázení 

památné lípy na pozemku školy s doprovodným programem.  

Do projektu se zapojila celá škola. 

 

- Škola změnila psychologa z PPP 

 

- Škola spolupracuje s programem Ovoce do škol, Mléko do škol a 

nově se plánuje i Čerstvá ryba do škol (Jednou měsíčně děti 

dostanou v rámci oběda ve školní jídelně čerstvou rybu).  

 

První společné zasedání nově zvolené Školské rady bylo ukončeno 

předsedou Školské rady v 19:30. 

 

Termín dalšího zasedání byl dohodnut na úterý 19. března 2019 od 

17:00 v ředitelně. 

 

Zápis provedla: Mgr. Renata Ulvrová dne 16.10.2018 

 

Schválili: 

 

 


